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B1960 Generalforsamling 2024 Referat
0. Intro
Det kan konstateres, at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt (4 uger før).
Der er 8 deltagere på generalforsamlingen.

1. Valg af dirigent og referent.
Mark er valgt som dirigent og Ulrik er valgt som referent.

2. Beretning over det forløbne år.
Formandens beretning:
Det går rigtig godt. Der er et støt stigende antal medlemmer. Pt. er der 36 betalende
medlemmer, og formanden vurderer, at der kan være plads til 1-2 flere.

Formanden beretter om de succesfulde medlemsarrangementer og turneringer der har
været i løbet af året. Der er tilfredshed med disse.

Vi har fået flere kvindelige medlemmer. Der er 10 betalende kvindelige medlemmer ud af 36
i alt. Det er værd at notere, at de nytilkomne kvinder fandt os selv og at et planlagt
reklamefremstød derfor ikke var nødvendigt.

Baneleje: Der er ansøgt om samme baner og tid til om torsdagen, men vi har ansøgt om to
timer om mandagen (stadig 3 baner) i stedet for den ene time.Vi afventer svar på denne
ansøgning.

Formanden kan konstatere, at der mangler at blive besat en række nøglefunktioner i klubben
(se mere under punkt 6).

3. Regnskab for det forløbne år.
Regnskab for 2023 er godkendt.
Den afgående kasserer har kommenteret på, hvorfor regnskabet var noget højere end
budgetteret og dette er godkendt af generalforsamlingen. Se kommentarerne herunder.

“
Først og fremmest er udgifter til bolde en del højere end den plejer at være. Normalt kan vi
nøjes med to forsendinger bolde om året, men i 2023 passede det lige med at vi bestilte en
forsending lige i starten af året, mellem forårs og efterårssæsonen, og igen lige i slutningen
af året. Dertil er en boldudgift foretaget i 2022 først blevet bogført i 2023. Altså er posten
større end den plejer, men man kan håbe at den bliver tilsvarende lavere i 2024, da den
sidste forsending bolde som sagt kom lige i slutningen af året.

Vi har også brugt flere penge på medlemsarrangementer end først antaget, men dette var jo
egentlig også meningen, idet vi hævede kontingenten.



04-04-2024

Banelejeudgiften er også højere end budgetteret. Som I måske kan huske fik vi i starten af
2023 lov at betale for baneleje i hele 2022. Dertil nåede vi i regnskabsåret også at betale
baneleje for første halvdel af 2023. Så reelt set 1,5 års baneleje på et år.

Ser man på driftregnskabet for 2024 er vi gået rigtig fint ind i året. Vores kassebeholdning
lyder på lige over 25.000 efter kontingentopkrævning, og den første del af banelejen er
betalt.
“

4. Budget for det kommende år.
Boldkøb og medlemsarrangementer er hævet betragteligt jf. 2023 regnskabet.
Generelt kan bestyrelsen konstatere, at udgifter stiger og bestyrelsen har diskuteret, at vores
egenkapital er fornuftig, men der holdes øje med den. Hvor meget skal klubbens egenkapital
egentlig være på, før det er fornuftigt? Umiddelbart vurderes det, at ca. 25.000 kr er
passende.

4.1 Fastsættelse af kontingent.
Der tales om, om de 25.000 i egenkapital er nok? Har vi det stadig sådan, at klubben skal
spæde i til medlemsarrangementer?
Der diskuteres, om kontingentet skal stige fra de nuværende 600 kr./halvår til 650 kr./halvår.
Der er en fælles konsensus om at lade det forblive på 600 kr./halvår, særligt da
egenkapitalen er fornuftig og vi har flere betalende medlemmer i 2024 end budgettet siger.

5. Behandling af indkomne forslag fra medlemmerne.
Der var ingen indkomne forslag.

6. Valg af bestyrelse, revisor samt suppleanter.
Kasserer: Daniel Lindberg er valgt for 2 år.

Bestyrelsesmedlem: Philip Schulze er valgt.

Suppleant til bestyrelsen: Nicoline er valgt.

Webmaster: Morten Helmstedt er valgt.

Revisorsuppleant: Vi har ingen kandidater. Bestyrelsen vurderer, at dette er ok.

Derudover:
Bestyrelsesmedlem Mark Hessellund Beanland for 1 år (modtager genvalg)

Bestyrelsesmedlem Henrik Leth for 1 år (modtager genvalg)

Revisor Ulrik Pedersen for 1 år (modtager genvalg)

Formand Anders Rune Munch for 2 årig (genvalgt i 2023 – ej på valg)
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7. Eventuelt.
Planlægning af sommerturnering og dato for sommerfest:

- Sommerturnering bliver 27/06 fra 19-22 - Ulrik faciliterer
- Generalforsamlingen diskuterer og beslutter, at der skal købes 2

vandrepokaler (én til single og én til double) med indgravering og derefter
løbende indgravering af vindere. Jens U har en idé til dette og koordinerer
med Ulrik

- Sommerfest bliver 28/06 fra kl. 17
- Umiddelbart er det bestyrelsens forslag, at vi fortsætter som vi plejer med at

hygge i Nørrebroparken, men der opfordres til, at medlemmer kan komme
med forslag til sted og format.

Næste bestyrelsesmøde er mandag d. 15. april 2024 fra kl. 18:30.

Der er blevet nævnt, at man eventuelt kan ændre vedtægterne ift. hvor mange medlemmer
der skal være til stede for, at generalforsamlingen er valid. Dette kan dog kun gøres med et
større antal medlemmer der vedtager en sådan ændring.

Kampsætning: Der er lidt diskussion frem og tilbage med, hvordan dette går. Nogle har
oplevet at få for mange “ikke udfordrende” kampe. Dette tages med i overvejelserne for
kampsætterne. Der er en generel konsensus om, at man som medlem endelig skal melde
tilbage, hvis man oplever udfordringer med de kampe man bliver sat i - ellers kan det være
svært for kampsætterne at vide, om der er problemer. Alle skal have det sjovt og få noget ud
af kampene. Bestyrelsen må også meget gerne hjælpe med til dette.
Vi snakker om at prøve at fastsætte de tre runder (om torsdagen) ift. tid:

- 1. runde: 20:10-20:50
- 2. runde: 20:50-21:30
- 3. runde: 21:30-22:00


